
Föreningsmöte Adelsö Föreningsråd 

2018-10-16  

kl 19.00 

 

Plats: 

Adelsö IF klubbhus  

Närvarande: 

Ove Westerberg Adelsö Hembygdslag 

Kristina Qviberg Adelsö Hembygdslag 

Eva Wiklund  Kassör 

Göran Ageby  Adelsö Evenemang 

Ann-Sofie Kamkar Ekerö pastorat 

Andreas Gustafsson Adelsö IF 

Malin Rikardsdotter Alsnu vikingar 

Olle Weslien  Adelsö IF 

Anders Ellström STV 

 

§1 Ordförande öppnar mötet 

Ordförande Olle öppnade mötet. 

§2  Val av sekreterare för mötet  

Andreas Gustafsson valdes till sekreterare. 

§3 Val av Justerare 

Protokollet godkänns vid nästa möte. 

§4 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

§5 Uppgården 

 Olle rapporterade att kommunen tagit kontakt med Olle då föreningsrådet arrenderar 

Uppgården till Cafeverksamheten och kommunen vill titta över utformningen av 

avtalet nu när Hovgårdens Cafe byter ägare till nästa år.  

 Vi diskuterade föreningsrådets intresse i avtalets utformning och beslutade att Olle 

har styrelsens mandat att förhandla om avtalet.   

 I samband med diskussionen kom vi in på föreningsrådets roll att påverka kommunen 

med utvecklingen av världsarvet på Adelsö. 

Styrelsen beslutade att tillsätta en grupp som jobbar med att påverka kommunen och 

utveckla världsarvet på Adelsö. Andreas, Ove och Malin var intresserade av att ingå i 

gruppen och Malin kallar till ett första möte. 



§7 Samordning av föreningarnas aktiviteter och kommande händelser 

Det har varit ytterligare ett år med bra aktiviteter på Adelsö. Vi gick igenom vad som 

varit och kommande aktiviteter under året. 

 Styrelsen påminnde igen om att aktiviteter skall läggas in i kalendern. En kort 

beskrivning av aktiviteten skall skickas till Kalle så lägger han in det i kalendern. 

§8 Övriga frågor 

Inga övriga frågor kom upp 

§11 Nästa möte  

Nästa Möte Årsmötet den 15:e Januari. 

§12 Mötets avslutas 

Olle Weslien avslutade mötet 


